
Gruppe: FAU – Våland 

Møtested: Personalrommet, Våland skole 
Møtedato/ -

tid: 

25.04.2024 kl. 18 

Møteleder Cathrine Malde  

Deltakere: Rektor – Cathrine Malde 

1.trinn – Caroline Harnes, vara Egil Syre (for Walczak) 

2.trinn – vara Victoria Daae (for Kallevåg), Maria Mevik, Elen Forus 

3.trinn – Jan-Baptiste Curien 

4.trinn – Jens Glad Balchen 

5.trinn – Anne Malmin, Hildegunn Benoni Hauge  

6.trinn – vara Ingrid Rusnes (for Sendecka), Turid Knudsen, Lars Kåre Selland 

7.trinn – Marit Mollnes, Janne Rasmussen 

Forfall: 1. trinn – Cecilie Egeland-Norberg, Marek L. Walczak 

2. trinn – Per Hillesøy Kallevåg 

3. trinn – Nina Sendecka, Krister Scheie Eilertsen 

4. trinn – Erik Aas, Maicen Holta 

5. trinn – Hege J Bakken Viste 

7.trinn – Hallgrim Ludvigsen 

KFU – Gerlinda Sara Svedberg Lindblom 

  

Sak nr.:  Ansvar 

42/23-24 Godkjenning av innkalling 

Godkjent  

 

Godkjenning av referat  

Godkjent 

Møteleder 

43/23-24 Rektor informerer 

• Aktiviteter på skolen 

o Aktivitetsuke i neste uke 

o 7. trinn skal på besøk på Kannik og får klasselister i neste 

uke 

• Neste skoleår 

o To 1. klasser (51 stk) er på besøk før skolestart. Det blir 

mer lekbasert læring med to klasser og tre klasserom 

o Nye kontaktlærere i noen klasser – generell melding i 

Vigilo til alle og spesifikk melding til de det gjelder 

o Det blir ikke skolemat neste skoleår 

o 7. klasse skal klassevis på leirskole på Langøy i 

månedsskiftet august/september 

▪ rektor håper at dette kan erstatte foreldrearrangert 

avslutningstur og at sparing til tur i klassekasse 

ikke blir like nødvendig.  Det vil ikke bli innvilget 

fri fra skolen for å reise på en tur som ikke er i 

skolens regi.  

• Utbedring av bygget 

o Stilasene har blitt utvidet selv om det ikke pågår arbeid, 

for å sikre elevene mot at det ramler mer stein  

o Det vil bli gjort en undersøkelse om omfanget av videre 

rehabilitering, deretter vil det bli søkt om bevilgning av 

penger 

o Inntil videre rehabilitering er avklart vil  stilasene bli 

stående 

Rektor 



o FAU inviterer eiendomsansvarlig i Stavanger kommune til 

å komme på FAU-møte 29.08 og presentere plan for 

fremdrift. FAU kontakter leder for oppvekst og utdanning 

(Mette Vabø) om dette. Lars Kåre skriver utkast til 

sistnevnte innen en uke. 

• Status 9A-saker 

o 2 saker avsluttet, 1 ny, 5 aktive saker 

• Trafikksikkerhet 

o 31.05 ble lastebil rygget uten vakt inn i Kong Carls gate 

kl. 0805 i forbindelse med gravearbeidet i Rektor Steens 

gate. Entreprenøren sier det var en glipp og at rutinene 

skal skjerpes. 

o Ny morgenaksjon for å sikre ungene når skolen starter 

igjen etter ferien – fredag 16.08, mandag 19.08, tirsdag 

20.08. 

 

44/23-24 «Foreldre vil med i flokken rundt barn» 

Prosjekt fra Kommunalt foreldreutvalg for 1. og 5.trinn 

 

Våland, Buøy og en til skole blir med på pilotprosjekt. Oppstart blir høsten 

2024 for 1. klasse. Aktivitetspakke som skal skape trygghet og samhold 

mellom foreldre og barn.  

 

Ikke satt tidspunkt for når det kommer til 5. trinn. 

Leder/rekt

or 

45/23-24 Informasjon om 7. trinnsavslutning 

Onsdag før skolen slutter blir det avslutning. Taler og underholdning fra 

elever mens foreldre er i salen, deretter går foreldre hjem kl. 1930, før det 

blir pizza og brus kl. 20 og disko/konkurranser/leker til kl. 22. 

Gruppe 

46/23-23 Hvordan følges vedtak i FAU opp på lang sikt? År til år? 

Det er snakk om to forskjellige saker – noen saker er aktive/pågår over 

lengre tid og må følges opp forskjellige FAU-«generasjoner», mens andre 

saker er avgjort og avsluttet. Referatene kan dekke behovet for å gå tilbake 

for å finne diskusjon på avsluttede saker, mens det ikke finnes system for å 

holde styr på saker med lengre levetid.  

Forslag om at slike langvarige saker oppsummeres bunnen av i referatet 

underveis i perioden og tas med til neste innkalling. Når den langvarige 

saken avsluttes, tas den ut av listen på bunnen. 

Ny skole/bruk av Rektor Steens plass 

Ny lekeplass på Vålandshaugen 

Årlige aktiviteter/rutiner går inn i årshjul (ref mal fra 2022/2023) 

Foreldremøte/tema – sosiale medier / brosjyren, mobiltelefonbruk 

17. mai – ta opp på høsten, ikke på våren 

Møtedatoer 

Sosiale treff i FAU 

Leder/rekt

or 

47/23-24 

 

 

 

Informasjon om og oppdatering fra gruppene 

 

A: Trafikksikkerhetsgruppa 

Gruppemedlem: Jens 

Fokus på anleggsarbeidet og ønsker tilbakemelding på det hvis det 

finnes 

 

 

C: Gjenglemte klær 

Leder 

m.fl. 



Skolen prøver å gjenforene merkede klær med barn. Spre info om 

oppsamlingspunkt i bunnen av trappetårnet.  

48/23-24 Dato for neste møte: 29.08.2024 kl. 18 

Alle FAU-representanter oppfordres til å videresende til nye 

representanter som overtar etter sommerferien 

 

49/23-24 Evt. 

- Kunnskapsministeren har sagt at det ikke er lov til å kreve 

erstatning hvis hjemsendte PC-er el.l. blir ødelagt ved uhell. Dette 

har vært praksis ved Våland siden Chromebookene ble innført, 

men det kan likevel kreves erstatning ved hærverk. Det samme 

gjelder for skolebøker. 

- Spørsmål fra Trygg trafikk om vi kan få til at 30 elever fra neste 

års 6. trinn deltar på sykkelparade 5. september kl. 17. 

Distribueres på nåværende 5. trinn. 

- Spørsmål om skolens ressursteam kan inviteres til FAU-møte (2. 

møte etter sommerferien) for å fortelle om arbeidet. 

- Tre repr. fra FAU og andre foreldre deltok på årsmøte i Våland 

velforening med leder for Eiganes og Våland bydelsutvalg om 

bydelshus på Våland (Rektor Steens plass 1). Lite fremskritt mot å 

få tatt i bruk Rektor Steens plass til hverken bydelshus eller skole 

– bydelshusfunksjon skal legges andre steder, det er ikke plass på 

bydelsbudsjettet til bydelshus på Rektor Steens plass og 

skolebudsjettet bør heller ta kostnaden ved å pusse opp Rektor 

Steens plass. Kommunaldirektøren har fått beskjed om å fortsette 

arbeidet med å erverve Rektor Steens plass, men tilsynelatende til 

udefinert formål.  

FAU lager en gruppe på første FAU-møte i august for å fortsette 

arbeidet og inviterer med Våland skolekorps. 

- Informasjon om ny kreativ lekeplass på Vålandshaugen 

Beskjed fra leder av bydelsutvalget om at saken ble sendt i retur 

av politikerne for at administrasjonen skal lage en plan som svarer 

ut bestillingen fra politikerne. 

 

 

Saker til langvarig oppfølging (tas med i innkalling til neste møte) 

 Ny skole/bruk av Rektor Steens plass 

FAU lager en gruppe på første FAU-møte i august for å fortsette arbeidet, 

og inviterer med Våland skolekorps. 

 

 Ny lekeplass på Vålandshaugen  

 Rehabilitering av skolebygget 

FAU inviterer eiendomsansvarlig i Stavanger kommune til å komme på 

FAU-møte 29.08 og presentere plan for fremdrift. FAU kontakter leder for 

oppvekst og utdanning (Mette Vabø) om dette. Lars Kåre skriver utkast til 

sistnevnte innen en uke. 

 

 


